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Protokół Nr 113/2021 
z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji 

 w dniu 21 stycznia 2021 roku 
 

Posiedzenie odbyło się w hali sportowej w Celestynowie. 
 
W posiedzeniu udział wzięło 6 członków Komisji oraz zaproszeni goście wg listy obecności. 
Obradom przewodniczył: Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik. 
 

Przedstawiciele Urzędu Gminy Celestynów: Wójt Gminy  - Witold Kwiatkowski, Zastępca 
Wójta Gminy -  Piotr Rosłoniec, Skarbnik – Agnieszka Kurek. 
 
Przyjęty porządek posiedzenia: 
 

1. Opracowanie planu pracy Komisji na 2021 rok. 
2. Sprawy różne. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
 

Komisja przyjęła porządek obrad jednogłośnie (6 głosów za). 
   

Ad. pkt 1. 

Radny Damian Krysztofik powiedział, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym art. 21 ust. 

3 mówi, że Komisje podlegają Radzie Gminy, przedkładają im plany pracy oraz sprawozdania z 

działalności. Po przyjęciu przez Komisje planu pracy na 2021 rok, opracowany plan zostanie 

drogą elektroniczną rozesłany do wszystkich radnych. Jeżeli chodzi o paragraf 29 Statutu Gminy 

Celestynów, gdzie jest napisane, że Komisje działają zgodnie z planem pracy zatwierdzonym 

uchwałą przez Radę to Radni na początku kadencji łącznie z przyjęciem składu osobowego 

poszczególnych Komisji przyjęli takie plany pracy i również Sąd się na ten temat wypowiedział, 

także to wystarczy. Natomiast zgodnie z ust. 2 art. 21 ustawy o samorządzie gminnym teraz co 

roku powinniśmy przedłożyć plan pracy przyjęty przez Komisje. Jest też na ten temat orzeczenie 

sądu i komentarz do ustawy o samorządzie gminnym.  

 

Radny Wiesław Jagiełło zapytał co ze sprawozdaniami, które trzeba przedkładać. (art. 29 pkt.3 

Statutu Gminy Celestynów). 

 

Radny Damian Krysztofik powiedział, że takie sprawozdania będziemy wysyłać na maila, nie 

trzeba ich przyjmować uchwałą. W czerwcu i na koniec grudnia będzie przesyłane takie krótkie 

podsumowanie mijającego roku czy półrocza. Jeżeli będą uwagi to będzie zwołana komisja                 

i zostaną one omówione. Także zostanie spełniony warunek zawarty w statucie. 
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Radny Wiesław Rosłoniec zapytał odnośnie czerwca czy zaplanowana jest jedna komisja 

wyjazdowa.  

 

Radny Damian Krysztofik powiedział, że to w zależności od zapotrzebowania, może będą dwie 

takie komisje. 

 

Radny Wiesław Jagiełło zapytał odnośnie punktu dotyczącego stanu dróg gminnych                          

i powiatowych  i wizytacji w terenie. Powiedział, że on ten punkt przesunąłby na początek maja. 

Stan dróg po zimie a przed latem. 

 

Radny Damian Krysztofik odpowiedział, że nie ma problemu, aby taką komisję wyjazdową                

zorganizować na początku maja czy nawet pod koniec kwietnia. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział że, praktycznie wszystkie przetargi na utrzymanie 

bieżące dróg mamy rozstrzygnięte. Wnioski, które były składane przez Radnych we wrześniu są 

uwzględnione w budżecie. Na wiosnę jest robiony objazd razem z pracownikami, ale zawsze 

konsultowane jest z radnymi czy sołtysami, aby zgłaszali newralgiczne punkty. 

 

Radny Wiesław Jagiełło powiedział, że chciałby uczestniczyć w takim objeździe razem z 

pracownikami. 

 

Komisja przyjęła plan pracy jednogłośnie (6 głosów za) 

 

Ad. pkt 2. 

Radny Leszek Gąsiorowski zapytał czy jest możliwość wykonania na peronach kolejowych                

w Starej Wsi megafonów do ogłaszania np. ile będzie opóźniony pociąg. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że zwrócimy się do inwestora czyli PKP o wyjaśnienie w 

tej sprawie. Te standardy powinny być zachowane na wszystkich stacjach. 

 

Radny Leszek Gąsiorowski zapytał w jakim miesiącu będzie można składać wnioski o 

dofinansowanie do wymiany pieców. 
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Wójt Witold Kwiatkowski trwają przygotowania do składania wniosków. 

 

Radny Leszek Gąsiorowski zapytał czy w tym roku zacznie się budowa kanalizacji w Starej 

Wsi. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski odpowiedział, że istnieje duża szansa że tak. Jednak w pierwszej 

kolejności będziemy chcieli zrobić tą główną nitkę na drodze powiatowej. Są duże szanse, że 

prace budowlane  rozpoczną się na jesieni, ale zależy to w dużej mierze od uzgodnień z 

zwłaszcza z zarządcą tej drogi. 

 

Radny Wiesław Jagiełło powiedział, że naprawdę jest niebezpiecznie w rejonie przepompowni 

za przejazdem kolejowym. Rano samochody wyjeżdzające z Pogorzeli i z Gliny wjeżdżają                  

na przejazd a piesi idą normalnie jezdnią między samochodami. Jest kawałek pobocza, pobocze 

jest zaśnieżone. Nie ma jak przejść. Jest niebezpiecznie. Dawniej powiat organizował 

wyjazdowe wizje terenowe, w których Radny brał udział i były potrzeby uwzględniane w 

budżecie. Coś się działo. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że brakuje tu interwencji naszych Radnych powiatowych 

a szczególnie jednego, który jest w opcji rządzącej. Wielokrotnie był zapraszany Radny 

powiatowy Pan Srebnicki na Komisje i Sesje i ani razu nie przyszedł. Trzeci rok już mija i ani 

razu nie stanął w obliczu pytań mieszkańców 

 

Radny Romuald Ziętala przedstawił sprawę mieszkańca Celestynowa, który ciągle przychodzi 

do pana Wójta i na dyżury do Przewodniczącego Rady. Zaproponował, aby tego Pana zaprosić 

na Komisję, ważne  żeby był obecny Kierownik Geodezji, który też zna temat dogłębnie.  

Potrzeba, aby Radni również brali udział w sprawie. Mieszkaniec twierdzi, że poprzedni oraz 

teraźniejszy Wójt mu zabrali mu po części działki. On teraz występuje o podanie dokładnego  

wymiar działki, ponieważ nie wyraża zgody na budowę kanalizacji. Powinien wynająć na własny 

koszt geodetę. który mu wymierzy dokładnie działkę. 

 

Radny Damian Krysztofik powiedział, że zostanie zwołana Komisja w przyszłym miesiącu i 

temat zostanie omówiony. 
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział odnośnie tunelu, że odbyło się spotkanie ze starostą i 

wicestarostą w Urzędzie Gminy w Celestynowie. W spotkaniu uczestniczył Przewodniczący 

Rady, Zastępca Wójta i Wójt. Najpierw odbyła się wizytacja w terenie i pokazanie  na czym 

polega problem z dostępem do działki, a potem spotkanie w Urzędzie Gminy w Celestynowie. 

Zostały na podstawie dokumentów przedstawione najważniejsze informacje i problemy. Zostały 

przedstawione zadania, które są po stronie powiatu. Starosta nie miał zdania na ten temat. Na 

wniosek Gminy Celestynów Powiat uzyskał wpis nieruchomości, na której ma być budowany 

tunel, do księgi wieczystej, ale co do udostępnienia terenu nie ma nadal uregulowania.                      

W połowie lutego będzie podpisana umowa i jest potrzeba, aby wprowadzić wykonawcę w teren. 

Staroście zostało kilka tygodni. W ślad za tym poszły konkretne pisma do powiatu i do zarządu 

dróg powiatowych. Atmosfera była wzajemnego wysłuchania się i współpracy. Była budująca. W 

porozumieniu był określony tryb z ustawy o drogach publicznych. Wójt poinformował również, że 

w liceum ogólnokształcącym w Otwocku odbyło się spotkanie poświęcone problemom na drodze 

krajowej nr 17, dotyczące poprawy stanu tej drogi. Spotkanie zostało zorganizowane przez 

Przewodniczącą Rady Powiatu. Te problemy występują na terenie każdej z gmin. Chodzi 

głównie o problem hałasu nowo wybudowanej drogi ekspresowej. Mieszkańcy Ostrowa mówią, 

że akustyka jest niekorzystna i nie da się normalnie funkcjonować, żyć. Zostały wyłączone 

pewne obszary, na których projekt wcześniej przewidywał ekrany akustyczne. W niektórych 

miejscach te ekrany zostały zmniejszone z 5,20 m na 3,60m i straciło to efekt ochronny jaki miał 

być. Wspólnie cztery Gminy mają wystąpić o poprawę stanu do odpowiednich Urzędów 

odpowiadających za te parametry. Wcześniej również zostało zrobione rozeznanie w Ostrowie   

z Panią Sołtys i z Radnym z Ostrowa, którzy opisali, że ten problem występuje. Uwagi te 

zostaną przesłane do Powiatu do Wydziału Ochrony Środowiska i oni załączą je i wysłane 

zostaną do odpowiednich władz i w tym do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad.   

 

Ad. pkt 3. 

Protokół nr 112/2021 z 7 stycznia 2021 roku z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty 

jednogłośnie  (6 głosów za).  

        

 

 Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji 

 
  Damian Krysztofik 


